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Dopravná komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 

Košice: 26. 03. 2015 

Číslo: 890/2015/OD – 9542 

Vybavuje: Ing. Ladislav Olexa PhD. 
e-mail: ladislav.olexa@vucke.sk   

Telefón: 055/726 82 50  

Fax: 055/726 81 49 
 

 

ZÁPISNICA 

zo 8. zasadnutia Dopravnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 26. 03. 2015 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja 

na 10. zasadnutie Zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 20. apríla 2015 

a) bod č. 5  Záverečný účet  Košického samosprávneho kraja za rok 2014 

b) bod č. 6  Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015 

c) bod č. 8  Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 

a doplnkov 

4. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave  

a) železničná doprava  

b) autobusová doprava  

c) integrovaná doprava  

5. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve  

6. Rôzne 

7. Záver zasadnutia 

 

 

K bodu č.1 
Otvorenie 

 

Vyjadrenie 

 Rokovanie dopravnej komisie (ďalej len „DK“) otvoril Ing. László Iván, predseda 

DK Z KSK, ktorý privítal prítomných členov komisie a všetkých prizvaných hostí.  

 

Uznesenie č. 7/2015:  

Členovia DK odsúhlasili navrhovaný program. Komisia bola uznášania schopná z 19 bolo 

prítomných 14 členov. 
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Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 14 Proti: 0  Za: 14   Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 2  
Schválenie „Plnenie uznesení“ 

  

Vyjadrenie:  

 Predseda DK požiadal tajomníka DK o informovanie plnenia uznesení z ostatného 

zasadnutia komisie. Ing. Olexa, PhD. informoval o splnení všetkých uznesení 

z predchádzajúceho zasadnutia DK. Prítomní nemali žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č. 8/2015:  

Prítomní členovia DK zobrali informácie na vedomie. 

 

Hlasovanie 2:  

Prítomní: 14 Proti: 0  Za: 14   Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 3  
Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho 

kraja na zasadnutí, ktoré sa bude konať 20. 04. 2015 

 

Vyjadrenie:  
 Ing. Iván stručne prezentoval predkladané materiály „Záverečný účet  Košického 

samosprávneho kraja za rok 2014“, „Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 

2015“ a „Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“. 

 

 O materiáli „Záverečný účet  Košického samosprávneho kraja za rok 2014“,  

informovala Ing. Karafová, vedúca Odboru financií Ú KSK. Stručne informovala 

o predkladanom materiály, kt. je v súlade s ustanovením § 16 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov, v súlade 

s rozpočtovou klasifikáciou a na základe údajov z účtovnej uzávierky za rok 2014.  

 

Diskusia: 

p. Rečka – sa spýtal či prídel do peňažného fondu bude „len tak ležať“. 

Ing. Karafová – vysvetlila, že je to rezerva na rok 2016, kt. sa použije na splátky istiny 

úverov, tak ako je to uvedené v materiáli. 

 

Uznesenia č. 9/2015:  

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť v súlade s návrhom na uznesenie: 

„Záverečný účet  Košického samosprávneho kraja za rok 2014“. 
  

Hlasovanie 3:  

Prítomní: 14 Proti: 0  Za: 14   Zdržal sa: 0  

 

     O materiáli „Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015“,  

informovala Ing. Karafová, vedúca Odboru financií Ú KSK. Vysvetlila, že materiál nadväzuje 
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na „Záverečný účet  Košického samosprávneho kraja za rok 2014“, v úprave rozpočtu došlo 

hl. v oblasti kultúry čo je vysvetlené v materiáli. 

 

Uznesenia č. 10/2015:  

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť v súlade s návrhom na uznesenie: 

„Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015“. 
  

Hlasovanie 4:  

Prítomní: 14 Proti: 0  Za: 14   Zdržal sa: 0  

 

     O materiáli „Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 

a doplnkov“, stručne informovala Ing. Karafová, vedúca Odboru financií Ú KSK.  

 

Uznesenia č. 11/2015:  

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK schváliť v súlade s návrhom na uznesenie: 

„Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“. 
  

Hlasovanie 5:  

Prítomní: 14 Proti: 0  Za: 14   Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 4  
Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave  

a) železničná doprava  

b) autobusová doprava  

c) integrovaná doprava  

 

 K jednotlivým bodom prítomných informoval Ing. Olexa, PhD. povedal, že prebehlo 

zúčtovanie poskytnutých úhrad za služby vo verejnom záujme v pravidelnej autobusovej 

doprave za rok 2014. Porovnal rok 2013 (odsúhlasená celková úhrada – 15.858.102,54€) 

s rokom 2014 (odsúhlasená celková úhrada – 16.662.624,16€) kde rozdiel 804.521,62€. 

Vysvetlil, že hlavnou príčinou bol úbytok výnosov, kt. súvisí najmä s demografickým 

vývojom, nárastom individuálnej dopravy a od 17. 11. 2014 aj so zavedením nulového 

cestovného pre vybrané skupiny cestujúcich v železničnej doprave (celkovo medziročne o 556 

tis. €); nárast nákladov na odpisy (o 242 tis. €); nárast priamych miezd vodičov (o 160 tis. €) 

a nárast rozpustených nákladov na prevádzkovú a správnu réžiu dopravcov (o 69 tis. €). 

Všetky skutočnosti sú uvedené v správe, ktorá bola spracovaná Komisiou pre zúčtovanie 

a odsúhlasenie strát z výkonu vo verejnom záujme v pravidelnej autobusovej doprave. (pozn. 

Komisia je zložená zo zástupcov Útvaru hlavného kontrolóra, odboru financií a odboru 

dopravy Úradu Košického samosprávneho kraja). Sumárne informácie zo záverečnej správy 

sú k dispozícií na odbore dopravy. 

 Povedal, že Košický samosprávny kraj má najnižší percentuálny úbytok poklesu 

cestujúcich zo všetkých samosprávnych krajov, nakoľko dlhodobo reaguje na zmenené 

potreby obyvateľov. 

 Hovoril o pripravovanom jednotnom cestovnom poriadku na trase Košice – Moldava 

n/Bodvou, mesto. Povedal, že v novom grafikone je navrhnutých 7 párov vlakov, ktoré bude 
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hradiť štát. Ak by sme chceli viac párov, je potrebné nájsť vlastné finančné zdroje. 

Informoval, že stavba Terminálu integrovanej osobnej dopravy Moldava n/B je bez sklzu 

v časovom pláne. Na MDVRR SR bude rokovanie k tvorbe manuálu na jeho prevádzkovú 

obsluhu. Kontrolný deň so štatutármi samosprávneho kraja a mesta Moldava n/B je plánované 

na II. polovicu mesiaca máj. 

 Je chystané rokovanie so zástupcami mesta Trebišov a projektantov k príprave Terminálu 

integrovanej dopravy Trebišov. Informoval, že prebiehajúce stavby integrovaného 

dopravného systému v Košiciach sú stavbami Mesta Košice.  

  

 

Diskusia 

p. Záhorčák – poďakoval odboru dopravy za prístup a aktívnu pomoc pri riešení verejnej 

dopravy v meste Michalovce. 

 

Ing. Rušinová – sa spýtala na jednotlivé položky v správe s tým, že podľa uvedeného bol 

nárast oproti roku 2013 vyšší, prezentované položky neboli podrobne rozčlenené, preto 

v konečnom dôsledku nebolo jasné z čoho navýšenie pochádzalo.  

Požiadala, aby všetky takéto správy boli zasielané členom komisie v dostatočnom predstihu 

ešte pred jej zasadnutím. Zároveň chcela vedieť aký je odhad úhrad na rok 2015.  

 Pýtala sa či je chystaná úprava cestovných poriadkov aj v inom smere ako Moldava n/B 

hlavne príchodom nového železničného dopravcu. Požiadala o aktívnejšie sa zapájanie do 

tvorby grafikonu. Hovorila aj o zhoršenej úrovni cestujúcich v železničnej doprave štátnym 

dopravcom. 

Ing. Olexa – reagoval a povedal, že na najbližších zasadnutiach komisie budú informácie 

poskytnuté podľa vyžiadania. 

 Na najbližšie zasadnutie komisie bude predložená informácia o vývoji situácie po zavedení 

nulového cestovného v železničnej doprave. 

 

Ing. Bečarik – navrhol urobiť verejný prieskum porovnania kvality cestujúcich v železničnej 

doprave. 

Ing. Horváth – podporil návrh Ing. Bečarika o predmetnom prieskume. 

Ing. Olexa – reagoval, že to nie je naša kompetencia, ale spoločnosti ZSSK, a.s.  

 

Prítomní členovia Dopravnej komisie zobrali informácie na vedomie.  

 

Uznesenie č. 12/2015:  

Dopravná komisia berie informácie na vedomie.  

 

 

Hlasovanie 6:  
 Prítomní: 14 Proti: 0  Za: 14   Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 5  
Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve. 

Informácie podal Ing. Zoltán Bartoš, riaditeľ Správy ciest KSK, ktorý informoval 

o harmonograme bežnej údržby začínajúcich prác na cestách tj. čistenie od posypového 

materiálu, orezy stromov...., taktiež hovoril o termínoch ukončenia prác ROP. 
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Diskusia: 

Ing. Rušinová – pýtala sa na úpravu okolia ciest II. a III. tr. 

Ing. Bartoš – reagoval, že to riešia už aj s aktivačnými pracovníkmi z ÚPSVAR 

 

Ing. Hajdu – sa pýtal na stavbu mosta v obciach Pacín – Horeš o jeho zvýšení z 3,5t na 12t.  

Ing. Olexa – odpovedal, že by sa musela otvoriť medzivládna dohoda, preto táto otázka musí 

byť smerovaná na MDVRR SR. 

 

Ing. Rušinová – dala do pozornosti cestu v obci Poráč. 

Ing. Bartoš – odpovedal, že je spracovaný projekt, no hľadajú sa fin. zdroje (náklady 

1 mil. €), nakoľko je tam zosuv pôdy a banské šachty. Riešenie sa hľadá v novom 

programovacom období. 

 

Prítomní členovia Dopravnej komisie zobrali informácie na vedomie.  

 

Uznesenie č. 13/2015:  

Dopravná komisia berie informácie na vedomie.  

 

Hlasovanie 7:  
Prítomní: 14 Proti: 0  Za: 14   Zdržal sa: 0  

  

 

K bodu č. 6 
Rôzne   
p. Rečka – sa pýtal na začiatok vodorovného značenia na cestách II. a III. tr. 

Ing. Bartoš – odpovedal, že sa začínať bude v apríli. 

 

Ing. Hajdu – finančná podpora medzinárodnej súťaže v motokrose v obci Hraň. 

Ing. Rušinová – odpovedala, že o to musí požiadať priamo obec. 

 

Ing. Bečarik – požiadal o stretnutie v obci Smižany k riešeniu odbočovacieho pruhu na ceste 

v smere do Spišskej Novej Vsi. 

Ing. Olexa – navrhol stretnutie priamo na tvary miesta so všetkými zainteresovanými. 

 

 

K bodu č. 7  
Záver zasadnutia 

 

Ing. Lázslo Iván poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrel zasadnutie Dopravnej 

komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja.  

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Ladislav Olexa PhD. 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. László Iván 

predseda komisie 

 

 

 


